

NORME
INTERNATIONALE
INTERNATIONAL
STANDARD

CEI
IEC
819-1

1995

AMENDEMENT 1
AMENDMENT 1

1996-08

Amendement 1

Papiers non cellulosiques à usages électriques

**Partie 1:
Définitions et prescriptions générales**

Amendment 1

Non-cellulosic papers for electrical purposes

**Part 1:
Definitions and general requirements**

© CEI 1996 Droits de reproduction réservés — Copyright — all rights reserved

Bureau Central de la Commission Electrotechnique Internationale 3, rue de Varembe Genève, Suisse



Commission Electrotechnique Internationale
International Electrotechnical Commission
Международная Электротехническая Комиссия

CODE PRIX
PRICE CODE

B

Pour prix, voir catalogue en vigueur
For price, see current catalogue

AVANT-PROPOS

Le présent amendement a été établi par le sous-comité 15C: Spécifications, du comité d'études 15 de la CEI: Matériaux isolants.

Le texte de cet amendement est issu des documents suivants:

FDIS	Rapport de vote
15C/617/FDIS	15C/684/RVD

Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote ayant abouti à l'approbation de cet amendement.

Modification pour inclure ce qui suit:

2.7 Papier chargé à base de fibres de verre

Papier dont la matière première contient au moins 65 % de fibres de verre et de charges inorganiques (telles que silicates d'aluminium) avec ou sans addition d'autres fibres et/ou d'autres liants.

2.8 Papier hybride inorganique/organique

Papier composé de fibres organiques, telles que des fibres de polyéthylène-téréphtalate, et de charges inorganiques (telles que silicates d'aluminium) avec ou sans addition d'autres fibres et/ou d'autres liants.

FOREWORD

This amendment has been prepared by subcommittee 15C: Specifications, of IEC technical committee 15: Insulating materials.

The text of this amendment is based on the following documents:

FDIS	Report on voting
15C/617/FDIS	15C/684/RVD

Full information on the voting for the approval of this amendment can be found in the report on voting indicated in the above table.

Amendment to include the following:

2.7 Filled glass paper

Paper in which at least 65 % of the raw material composition is glass fibres and inorganic fillers (such as silicates of aluminium) with or without the addition of other fibres and/or binder materials.

2.8 Hybrid inorganic/organic paper

Paper made with organic fibres, such as polyethylene-terephthalate fibres, and inorganic fillers (such as silicates of aluminium) with or without the addition of other fibres and/or binder materials.